
 

 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 
 

 Θεσσαλονίκη, 23/01/2023 
 

Του: Απόστολου Αβδελά, Βουλευτή Α΄ Θεσσαλονίκης 
  
ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Προστασίας του Πολίτη 
 

ΘΕΜΑ:  «Μη αξιοποίηση οχημάτων περιπολίας της Αστυνομίας στην 

περιοχή της Θεσσαλονίκης» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Όπως πληροφορηθήκαμε, 25 περιπολικά οχήματα της Ελληνικής Αστυνομίας (ΕΛΑΣ), τα 
οποία η Υπηρεσία τα προμηθεύτηκε μέσω του προγράμματος ΕΣΠΑ, σταθμεύουν 
αναξιοποίητα στην περιοχή της Ρεντίνας, στη Θεσσαλονίκη. Ως αιτία για την 
αδρανοποίηση και τη μη ένταξή τους στο δυναμικό του στόλου της ΕΛΑΣ μας δηλώθηκε 
πως είναι, επειδή ο προορισμός τους, με βάση την αρχική διαδικασία αίτησης στα πλαίσια 
του παραπάνω προγράμματος, ήταν η χρήση σε καθήκοντα που αφορούν στην 
Υπηρεσία της Τροχαίας μόνον, χρήση η οποία, για άγνωστους σε εμάς λόγους, δεν 
επιτεύχθηκε. Μας προκαλεί εύλογες απορίες γιατί τα αρμόδια υπηρεσιακά στελέχη της 
ΕΛΑΣ δε βρήκαν μέθοδο και τρόπο να αξιοποιηθούν τελικά τα εν λόγω οχήματα (μέσω 
π.χ. επιχειρησιακών συμπράξεων των επιμέρους τμημάτων της ΕΛΑΣ, όπως η Τροχαία) 
υπό ειδικό καθεστώς διάθεσης και χρήσης τους. Η αδρανοποίηση που περιγράφεται 
παραπάνω δε συνάδει με τις τραγικές ελλείψεις της ΕΛΑΣ σε οχήματα που εκτελούν 
περιπολίες και υποβοηθούν την τόσο αναγκαία αστυνόμευση στις αστικές περιοχές της 
Θεσσαλονίκης. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,  
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός:  
 
Προτίθεσθε να επιλύσετε με θεμιτές και ευρηματικές μεθόδους τα όποια υπάρχοντα 
κωλύματα στην απορρόφηση και ένταξη στον σχετικό στόλο της ΕΛΑΣ των παραπάνω 
αδρανοποιημένων οχημάτων περιπολίας και αστυνόμευσης, που παραμένουν ανενεργά 
και αναξιοποίητα, υποβαθμίζοντας την εμπέδωση της ασφάλειας στην περιοχή της 
Θεσσαλονίκης; 
 
Ο ερωτών βουλευτής 
 
 
ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ ΑΒΔΕΛΑΣ 
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